
Til	  Havnebestyrelsen	  

Beslutningsreferat	  fra	  bestyrelsesmøde	  den	  11.	  maj	  2011	  kl	  1700	  
c\bestyrelse\b-‐møde	  110511-‐4	  

Rungsted	  Kyst,	  den	  12.	  maj	  2011	  	  

	  

Deltagere:	  	   Ove	  Petersen,	  OP	  
Jesper	  Christensen,	  JC	  
Karsten	  Eckert,	  KE	  

Niels	  Ryhding,	  NR	  
Finn	  Henriksen,	  FH	  
Hans	  Grønberg,	  HG	  

Hans	  Laugesen,	  HL	  
Otto	  Bjørn	  Christiansen,	  OBC	  

Andre	  deltagere:	  
Henrik	  Kristensen,	  HEK,	  ref.	  

Fraværende:	   Eskil	  Trolle,	  ET	  

a. Bemærkninger	  til	  dagsordenen	  
Fremtidigt	  bortfalder	  punktet	  ”Information	  til	  offentliggørelse”	  i	  

dagsordenen.	  

b. Bemærkninger	  til	  meddelelser	  
Meddelelserne	  blev	  taget	  til	  efterretning	  

	  

Dagsorden:	  

Pkt.	  1	  Godkendelse	  af	  beslutningsreferat	  af	  21.	  marts	  2011	  	  

Godkendt	  

Pkt.	  2	  Bestyrelsens	  beretning	  2010	  
Godkendt	  med	  rettelser	  

Pkt.	  3	  Regulering	  af	  havneparceller	  2011	  	  
Oversigt	  over	  alle	  lejemål	  på	  havnen	  blev	  gennemgået,	  og	  bestyrelsen	  vedtog	  at	  

reguleringerne	  jævnfør	  diverse	  kontrakter	  er	  rimelige	  og	  retfærdige,	  og	  at	  ingen	  
blev	  forfordelt.	  

	  



Pkt.	  4	  Havnens	  adresse-‐	  og	  venteliste	  

Nedenstående	  materiale	  blev	  gennemgået,	  og	  det	  blev	  vedtaget	  at	  informationerne	  
godt	  kunne	  bruges	  offentligt.	  På	  næste	  B-‐møde	  vil	  der	  blive	  en	  demonstration	  af	  

vort	  administrative	  system	  MapMarina.	  	  

Havnens	  totale	  venteliste:	  i	  alt	  950	  personer,	  heraf:	  	  
	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  209	  personer	  med	  postnummer	  2960	  (Rungsted)	  
	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  203	  personer	  med	  postnummer	  2970	  (Hørsholm)	  

	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  222	  personer	  fra	  det	  øvrige	  gamle	  Frederiksborg	  Amt	  
	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  634	  i	  alt	  personer	  eller	  67%	  af	  den	  totale	  venteliste	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  316	  øvrige	  personer	  	  	  

Af	  alle	  der	  blev	  skrevet	  op	  på	  ventelisten	  efter	  1.	  januar2007	  

(amtssammenlægningen)	  fik	  hørsholmborgere	  fortrinsret	  til	  havnepladser.	  Efter	  1.	  
januar	  2007	  er	  der	  opskrevet	  i	  alt	  207	  personer,	  svarende	  til	  21,8	  %	  af	  hele	  
ventelisten.	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	   	  	  	  

	  

Faste	  pladser	  i	  havnen:	  i	  alt	  782	  (heraf	  8	  pladser	  af	  havnens),	  heraf:	  

	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  196	  personer	  med	  postnummer	  2970	  (Hørsholm)	  
	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  191	  personer	  med	  postnummer	  2960	  (Rungsted)	  
	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  28	  personer	  med	  postnummer	  2950	  (Vedbæk)	  

	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  256	  personer	  fra	  det	  øvrige	  gamle	  Frederiksborg	  Amt	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  681	  i	  alt	  personer	  eller	  86	  %	  af	  alle	  bådpladser	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  93	  øvrige	  personer	  

	  
Til	  sæsonen	  2011/2012	  blev	  der	  tildelt	  35	  pladser	  til	  nye	  sejlere,	  og	  der	  blev	  rokeret	  
105	  sejlere	  til	  andre	  pladser.	  

Pkt.	  5	  Axel	  Juhl	  Jørgensen	  

Bestyrelsen	  besluttede	  at	  alle	  de	  henvendelser	  bestyrelsen	  modtager	  fra	  Axel	  Juhl	  
Jørgensen	  alle	  er	  af	  driftsmæssig	  karakter,	  og	  skal	  behandles	  af	  havnens	  
driftsledelse	  og	  ikke	  af	  bestyrelsen.	  Politiske	  spørgsmål	  skal	  rettes	  til	  Hørsholm	  

Kommune	  og	  ikke	  til	  havnebestyrelsen.	  Bestyrelsesformanden	  orienterer	  Axel	  Juhl	  
Jørgensen	  skriftligt.	  

Pkt.	  6	  Klubberne	  orienterer	  
Roklubben:	  Der	  kommer	  ikke	  udgravning	  til	  sejlrenden	  i	  2011.	  Sæsonen	  er	  kommet	  

godt	  i	  gang.	  

Søspejderne:	   Sæsonen	  er	  her	  også	  kommet	  godt	  i	  gang	  



Vandskiklubben:	  Der	  er	  kommet	  ny	  trækbåd	  til	  sæsonstart.	  	  

Vandskiklubben	  var	  lidt	  utilfreds	  med	  at	  der	  var	  rejst	  en	  mobilmast	  ved	  
Vandskiklubben.	  Havnen	  havde	  dog	  orienteret	  vandskiklubben,	  og	  masten	  står	  på	  

havnens	  grund.	  

KDY:	  Der	  er	  ingen	  bemærkninger,	  og	  tirsdagsmatcherne	  er	  startet.	  Til	  august	  
afholdes	  VM	  i	  Snipe,	  med	  ca.	  80	  bådes	  deltagelse.	  

Vinterbaderne:	  
Sommersæsonen	  er	  kommet	  godt	  i	  gang,	  og	  vandtemperaturen	  er	  desværre	  steget	  

betragteligt.	  

Pkt.	  8	  Eventuelt	  
Der	  kom	  ikke	  nye	  agterpæle	  på	  bådpladserne	  i	  år,	  da	  EU´s	  direktiv	  for	  imprægnering	  
af	  træ	  til	  havne	  nu	  gør	  havnene	  ansvarlige	  og	  ikke	  producenterne.	  Samtidig	  kunne	  

havnen	  ikke	  få	  tilstrækkelig	  og	  tilfredsstillende	  dokumentation	  frem.	  Der	  kommer	  
hårdttræspæle	  til	  næste	  forår	  som	  alternativ,	  og	  så	  det	  dobbelte	  antal.	  

I	  forbindelse	  med	  generalforsamlingen	  den	  25.	  maj	  kl	  1800,	  vil	  der	  i	  år	  ikke	  være	  et	  
forudgående	  bestyrelsesmøde,	  men	  efter	  generalforsamlingen	  vil	  der	  være	  et	  

konstituerende	  bestyrelsesmøde.	  

Forslag	  til	  datoer	  for	  bestyrelsesmøder	  resten	  af	  året:	  
24.	  august,	  alm.	  b-‐møde	  
12.	  oktober,	  budget	  2012	  

7.	  december,	  vedtagelse	  af	  budget	  2012	  og	  julemøde	  

	  

Med	  venlig	  hilsen	  

	  

Ove	  Petersen	   	   	   Henrik	  Kristensen	  
Bestyrelsesformnad	   	   Havnemester	  
	  

	  

	  

	  

	   	  
	   	  

	   	  


